
Szávay István
országgyű lési képviselő

Érk-evctt: :012 OKi 31.

Írásbeli kérdés
Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igényt ő kérdést kívánok intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban

illetékes minisztérium irányítójáho z

„Mennyi volt a Magyar Ifjúsági Konferencia tényleges költségvetési támogatása a

kormányváltást követő években?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Ifjúsági Konferencia (MIK) a világ magyar ifjúsági ernyőszervezeteit

összefogó fórum, amelyet 1999-ben hívott életre az akkori kormány . Több év szünet után a

MIK 2008-tól ismét folytatta működését, legutóbbi ülését az elmúlt hétvégén tartotta

Kecskeméten . A MIK költségvetési támogatását korábban több alkalommal i s

megnyirbálták, ez ellen számos alkalommal szót emeltem, 2012-ben pedig meg is szüntetté k

az önálló költségvetési soron való szerepeltetését .

Az elmúlt két és fél évben több soron is vitába kerültem a kormányzat különböz ő

illetékes szerepl ő ivel a MIK tényleges költségvetési támogatását illetően. Kérem Miniszter

Urat, segítsen a tisztánlátásban, és az alábbi kérdéseim mentén foglalja össze az ezze l

kapcsolatos hiteles adatokat!



- Mennyi volt a Magyar Ifjúsági Konferencia költségvetési támogatásána k

előirányzott összege az elfogadott 2010-es és a 2011-es költségvetésekben ?

Milyen elvonások vagy zárolások történtek az említett években? Mekkora forrással

rendelkezhetett ténylegesen a MIK 2010-ben és 2011-ben ?

2012-ben a MIIG nek már nem volt önálló költségvetési sora, ám Répás Zsuzsann a

helyettes államtitkár és mellette mások is biztosították a szervezetet, hogy nemfog

csökkeni a MIK támogatása. Kérem, tájékoztasson arról, hogy 2012. október 30-ig

mennyi pénzt fordított a Kormány a MIK céljaira, programjainak támogatására !

Mennyi forrás áll még a MIK rendelkezésére az idei esztend őre?

Kérem, szíveskedjék részletesen tájékoztatni arról, hogy 2010-ben, 2011-ben é s

2012-ben tételesen milyen célokra és mekkora összegeket kapott és költött a Magya r

Ifjúsági Konferencia !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . október 31 .

iávay István

országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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